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Pirmininkaujantis – Paulius Vaitiekus  

Sekretoriaujantis – Matas Čepurna 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dalyvių registracija. 

2. Darbotvarkės tvirtinimas. 

3. Dėl viešosios valgyklos situacijos. 

4. Dėl skatinamųjų stipendijų. 

5. Dėl Studentų atstovų Senate. 

6. Dėl VDU Studentų atstovybės Įstatų. 

7. Dėl darbo programos įgyvendinimo. 

8. Kiti klausimai. 

 

 

I. SVARSTYTA. Dalyvių registracija. 

 

Posėdyje dalyvauja 23 VDU Studentų atstovybės Fakultetų atstovai. 

 

II. SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas 

 

Paulius Vaitiekus. Siūlymas įtraukti klausimą dėl studentų parlamento rinkimų 

terminų. 

 

NUTARTA. Prieštaraujančių nėra. Klausimas įtrauktas į darbotvarkę. 

 



III.  SVARSTYTA. Dėl viešosios valgyklos situacijos.  

 

Pristatoma apie Viešosios valgyklos situaciją.  

Pranešėjas – Paulius Vaitiekus 

 

NUTARTA. Iki kitos savaitės vidurio darbo grupė paruoš rekomendacijas dėl 

susitikimo su bendruomene. 

 

IV.  SVARSTOMA. Dėl skatinamųjų stipendijų.  

 

Pristatoma situacija dėl skatinamųjų stipendijų.  

Pranešėjas – Paulius Vaitiekus 

Benas Baranovskis. Kuo daugiau gaunančių žmonių yra geriau ir atrodo tai geriau 

veikia negu jei mes atimtume iš kitų žmonių stipendijas. Manyčiau mažesnis 

paskirstymas nepakeltų didesnės konkurencijos. 

Daniel Mačichin. Aš pakalbinau savo fakulteto studentus, tai Gamtos mokslo 

fakulteto studentai pasisakė labiau už 20%. Mano siūlymas būtų šnekėtis su 

bendruomene. 

Monika Višnevska. Manau, ne iš tos pusės sprendžiame problemą, sutinku, kad 

jos per mažos, bet nemanau, kad kažką pakeis jei mes sumažinsime jų 

prieinamumą. Turi būti daugiau skiriama stipendijoms. Tai aš esu prieš mažinimą 

skaičiaus studentų, kurie gauna stipendijas. 

Ieva Vengrovskaja. Aš galvoju, kad tai nėra reikšmingas skaičius. Tai turėtų būti 

suma iš kurios galima būtų išgyventi. 

Martynas Butkus. Aš irgi nemanau, kad reiktų tą procentinę dalį mažinti. 

Paulius Vaitiekus. Tai nėra tiesiog paviršutiniai pasikalbėjimai. Mano tikslas yra 

pasižiūrėti kokios galimybės ir iš kur galima būtų gauti lėšų skatinamųjų stipendijų 

kėlimui. 

Monika Višnevska. Kur atstovausi su šitomis mintimis? 

Paulius Vaitiekus. Kol kas niekur nenešiu. Kai jau turėsim kelis variantus, tada 

tikėtina keliaus į rektoratą, paskui į senatą. 

NUTARTA. Studentų parlamentas išsakė savo nuomonę dėl skatinamųjų 

stipendijų skyrimo skaičiaus. 

V. SVARSTYTA. Dėl studentų atstovų senate.  

 

Pristatoma situacija dėl studentų atstovų senate.  

Pranešėjas – Paulius Vaitiekus 

Daniel Mačichin. Pasitikslinimui, gali pakartoti kandidatus? 

Paulius Vaitiekus. Virgilija Žiūraitė, Greta Šmaižytė, Vytautas Kučinskas, 

Dominyka Kurklietytė, Kristina Balčiūnaitė, Gabrielė Šturmaitė. 



NUTARTA. Bus atsiųstas elektroninis balsavimas dėl šių kandidatų į senatą. 

BALSAVIMAS.  

1. Greta Šmaižytė - 14 už, 5 prieš, 4 susilaikė 

2. Vytautas Kučinskas - 17 už, 2 prieš, 4 susilaikė 

3. Dominyka Kurklietytė - 16 už, 3 prieš, 4 susilaikė 

4. Vigilija Žiūraitė - 17 už, 2 prieš, 4 susilaikė 

5. Kristina Balčiūnaitė - 17 už, 2 prieš, 4 susilaikė 

6. Gabrielė Šturmaitė - 16 už, 3 prieš, 4 susilaikė 

 

VI.  SVARSTYTA. Dėl VDU Studentų atstovybės Įstatų. 

Pristatoma situacija dėl VDU Studentų atstovybės Įstatų.  

Pranešėjas – Paulius Vaitiekus 

NUTARTA. Bus atsiųstas elektroninis balsavimas dėl pasitikėjimo mandato 

suteikimo Pauliui Vaitiekui atlikti reikalingas dokumento korekcijas. 

BALSAVIMAS. 

19 už, 4 susilaikė 

VII. SVARSTYTA. Darbo programos įgyvendinimas. 

Pristatoma Revizijos komisijos studentų darbo programos vykdymo ataskaita.  

Pranešėjas – Solveiga Skaisgirytė. 

NUSPRĘSTA. Bus atsiųstas elektroninis balsavimas dėl revizijos ataskaitos 

tvirtinimo. 

BALSAVIMAS.  

15 už, 4 prieš, 4 susilaikė. 

VII. SVARSTYTA. Dėl studentų parlamento rinkimų terminų.  

Pristatoma situacija dėl studentų parlamento rinkimų terminų.  

Pranešėjas – Paulius Vaitiekus. 

NUTARTA. Iki ketvirtadienio valdybą paruoš juodraštį ir jis bus įkeltas į 

parlamento grupę. Iki penktadienio parlamentarai surašo savo pastabas. 

Savaitgalį balsavimas dėl parlamento rinkimų terminų. 

VIII.  SVARSTYTA. Posėdžio uždarymas. 

 

 



Pirmininkaujantis Paulius Vaitiekus 

 

 

Sekretoriaujantis Matas Čepurna 


